
 

 

Overbliksrapport - Evaluering af Erhvervskonferencen 
Dokumentet er ikke webtilgængeligt 
Bilaget på de følgende sider er modtaget fra ekstern part, og er hverken betalt, kontrolleret eller udviklet af 
Frederikssund Kommune. Det er derfor undtaget fra reglerne om webtilgængelighed (WCAG). 
 
Gå til næste side for at læse dokumentet. 
 
Hvorfor denne information 
Som offentlig myndighed har vi pligt til at sikre, at så mange som muligt kan anvende vores websteder og 
mobilapplikationer. Det gælder ikke mindst brugere med handicap som fx blinde, der skal kunne navigere og 
læse alt indhold – herunder også bilag – på vores hjemmeside ved hjælp af gængse hjælpeteknologier. 
 
Indhold som ikke er betalt, udviklet eller kontrolleret af kommunen er undtaget fra reglerne. 
 
 
 



Samlet status

Ny

Distribueret

Nogen svar

Gennemført

Frafaldet
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Antal svar

0

1
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0

Hvor relevant var det overordnede tema "Erhverv i forandring" for din virksomhed?

Meget relevant

Relevant

Hverken eller

Irrelevant

Meget irrelevant

0% 25% 50% 75% 100%

40%

40%

15%

5%

0%

Antal svar

8

8

3

1

0

Hvor relevant var det underliggende tema "Grøn Omstilling" for din virksomhed?

Meget relevant

Relevant

Hverken eller

Irrelevant

Meget irrelevant

0% 25% 50% 75% 100%

35%

35%

20%

10%

0%

Antal svar

7

7

4

2

0



Hvor relevant var det underliggende tema "Social bæredygtighed" for din
virksomhed?

Meget relevant

Relevant

Hverken eller

Irrelevant

Meget irrelevant
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Antal svar

6

4
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1

0

Hvor relevant var det underliggende tema "Arbejdskraft" for din virksomhed?

Meget relevant

Relevant

Hverken eller

Irrelevant

Meget irrelevant
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Antal svar

5
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3

1

Hvordan oplevede du kommunikationen op til Erhvervskonferencen?

Meget god

God

Hverken eller

Dårlig

Meget dårlig
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Antal svar
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Hvor tilfreds er du med Frederikssund Kommunes Erhvervskonference generelt?

Meget tilfreds

Tilfreds

Hverken eller

Utilfreds

Meget utilfreds

0% 25% 50% 75% 100%

35%

50%

10%

5%

0%

Antal svar

7

10

2

1

0



Hvordan kan Frederikssund Kommune gøre Erhvervskonferencen bedre? Hvis du ikke har nogle bemærkninger, så tryk
blot på "Næste".

erhvervskonferencen kan gøres bedre ved at lave en realistisk tidsplan.

Uændret med inspiration, men måske et par punkter
mindre, en deltagerliste og lidt længere pause eller måske to, så det I anfører som vigtigt, netværk,  får lidt mere plads.
Fremragende lokaler og gode præsentationer.
Fint med de store navneskilte.

Måske man skal have mere fokus på de mindre virksomheder, som der jo er flest af i kommunen. De cases der blev talt om
på konferencen, er alt for højtragende og for uintressante for mindre virksomheder.

Man bør inddrage de logistiske udfordringer i kommunen i videre omfang, idet det pt. betyder at nogle virksomheder
decideret fravælger Frederikssund som fremtidigt domicil.
En løsning af / fremme af motorvejen er af allerstørste vigtighed for kommunen.

Lidt færre indlæg - lidt mere netværk. Det var for tidspresset. Hellere et indlæg mindre og så tid til at diskutere lidt.
Deltagerne kom stort set ikke til orde og der var på grund af tidspresset en klar ide om at det var bedst ikke at
spørge/kommentere. Det bliver meget passivt.

Men fint at holde disse konferrencer.

Konferencens sidste indlæg malplaceret. Pas på med at ville for meget.
Giv mere plads til debat.

Jeg synes programmet var for komprimeret. Jeg foreslår at man næste gang har korte indslag, og så grupper på 35-40 stå
hvor man diskutere et emne. Der kunne være 3 forskellige grupper. f.eks som her Grøn omstilling, Sociale rummelighed og
tiltrækning af arbejdskraft. Vi kunne tilmelde os den gruppe med størst relevans for vores firma. Her kunne vi høre hvad
andre havde af erfaringer og på den måde danne relevante netværker.

Jeg synes desværre at den henvendte sig alene til de mellem og store virksomheder, en stor del af indslagene var ikke
relevante ift. de små virksomheder.

Men smukt og flot setup, dejligt at se en af byen lokale (skjulte) helte.

Det må være reglen fremover, at talerne skal tale med headset/mikrofon, for selvom de selv tror de kan tale højt nok, vender
og drejer de sig rundt og deres stemme går tabt. Især når talerne står nede og lytterne oppe.

Det er, i min optik, super vigtigt, at man optræder professionelt som eventorganisator. Herunder hører at sikre, at tidsplanen
holder. Båder for tilhørerne, men også for efterfølgende oplægsholdere.

Det er ikke sjovt at have en fornemmelse af, at der ligger et yderligere tidspres.

Og det kræver måske, at der også stilles krav til, at oplægsholdere begrænser sig i deres enetale, og dermed sikrer, og
lægger op til, større grad af dialog.

Det kan også opnås ved at være mindre ambitiøs på antallet af oplæg.

Den var super god
Men netvæksdelen kunne havet været bedre, som ny er det svært at springe en i en gruppe så ville være en fordel at dele
folk op i mindre grupper under spisning eller lign så man lidt nemmere kan komme i kontakt og få et netværk
Ellers super godt og intressant



Har du andre bemærkninger til Erhvervskonferencen? Hvis du ikke har flere bemærkninger, så tryk blot på "Næste".

Mange tak til et flot arrangement hos CoRo.

Og så fik den korte dialog om hvad der sket ifm større anlægsprojekter mig til at tænke på, at det kunne være relevant at
have et (del)emne om, hvordan virksomheder bedre sikrer synlighed i lokalsamfundet, udover at det "blot" er en stor
arbejdsplads.

Synlighed som virksomhed og engagement i lokalsamfundet må - alt andet lige - være af strategisk og taktisk stor
betydning, når man har ambitioner om at skabe større tiltag. Som f.eks. det store anlægsarbejde, CoRo planlægger.

Jo bedre og bredere forankret i lokalsamfundet, jo mindre modstand og måske endda større støtte, vil der være.

Jeg synes det var et meget flot og inspirende arrangement. Stor ros til arrangørerne. Så stor tak.

Godt initiativ . Vigtigt at politikere er synlige og dialogbaserede. Fint arrangement og godt ledet af Peter Bo Andersen.

Godt at bruge en virksomhed som kursussted.
Organiseret netværk er altid godt så man ikke kun taler med dem man kender men mere med dem man deler udfordringer
med.
Godt at hele erhvervslivet var repræsenteret, både store og små virksomheder.

Den blev simpelthen for kedelig.
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